

綠 饌 臻 味

帝京軒誠意呈獻，一綠饌臻味，為您嚴選經過可持續認證的優質食材，

Green Gourmet Delights

Di King Heen proudly presents "Green Gourmet Delights", featuring sustainably certified premium ingredients. With refined culinary craftsmanship and creative flair, this menu offers a feast that celebrates both sustainability and exquisite taste. Join us with your loved ones to enjoy this exceptional dining experience.



- | | |
|--|---------|
| 鮮木瓜青邊鮑魚花膠鱈魚湯 (四位用)
Crucian Carp Soup, Papaya,
Australian Green Lip Abalone, Fish Maw (4 persons) | HK\$688 |
| 煎封美國銀鱈魚扒伴秘制咖喱
Black Cod Steak, Curry Sauce, Pan-fried | HK\$438 |
| 菲菜花蝦乾炒鮮活南非鮑片
Sliced South Africa Abalone, Dried Shrimp,
Flowering Chive, Sautéed | HK\$368 |
| 金不換茅台焗美國桶蠔煲
Jumbo Oyster, Moutai Baijiu, Thai Basil, Baked in Casserole | HK\$358 |
| 香檳牛油煎澳洲盲曹魚
Australian Barramundi Fillet, Champagne, Butter, Pan-fried | HK\$358 |
| 豉蒜鮮姬松茸炒澳洲牛頸脊
Chuck Flap Fillet, Blaze Mushroom,
Black Bean Garlic Sauce, Sautéed | HK\$338 |
| 青花椒蝦頭油煎日本元貝
Japanese Scallop, Green Sichuan Peppercorn,
Shrimp Oil, Pan-fried | HK\$328 |
| 秘製鹵水牛坑腩嫩豆腐
Beef Brisket, Silken Tofu, Signature Master Brine, Marinated | HK\$298 |
| 四川回鍋梅花上肩肉
Sliced Pork Presa, Chili Bean Paste, Sichuan-style, Sautéed | HK\$298 |
| 鱈魚子鳳尾白蝦炒滑蛋
Phoenix-tail White Shrimp, Lumpfish Caviar,
Scrambled Egg, Sautéed | HK\$288 |

供應期由2026年3月1日至6月30日(2026年5月8至10日及6月19至21日除外)・另收茶或水及加一服務費・不可與其他優惠、折扣、餐飲券及指定現金券同時使用・只限堂食享用，並不適用於宴會及婚宴・廳房設有最低消費及只限最多4席預訂，並視供應情況而定・若閣下對某種食物有過敏反應，請於點菜時通知服務員，以便作出妥善安排・帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知・如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權

Available from 1 March to 30 June 2026 (Except 8-10 May & 19-21 June, 2026)・Subject to tea or water and 10% service charge・Cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount, dining coupon or selected cash coupon・For dine-in consumption only, not applicable to banquets・Private dining rooms are subject to a minimum charge and are limited to a maximum of 4 tables booking, subject to availability・If you have any concerns regarding food allergies, please alert your server prior to ordering・Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offers, change or delete the offers without prior notice・Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision in case of any disputes